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1

Is de visie, op termijn verplaatsen van het sportpark, van de baan.  De visie van de Provincie is 

om bebouwing rondom de OV knooppunten te realiseren. Wanneer dit niet het geval is zou 

de uitbreiding van het sportcomplex kapitaalvernietiging zijn. 

College / Raad heeft geen voornemens om het sportcomplex 

te verplaatsen. Op 24-09-2015 heeft de raad ingestemd met 

het besluit "vervangen van het bestaande veld van de Hockey 

en de aanleg van een 2e combiveld voor Korfbal en Hockey".

2

Is het onderhoud van afgelopen week aan de bomensingel aan de noordzijde van het 

Hockeyveld een voorschot op de aanleg van parkeerplaatsen. 

Dit betreft regulier onderhoud. Deze werkzaamheden staan 

los van het project. Gekeken wordt om struikwerk te 

vervangen. 

3

Het Landschap Noord Holland vraagt of er aan de westzijde van het hockeyveld ook gekapt 

gaat worden. Wanneer dit het geval is zal dit de doodsteek zijn voor de Eendenkooi.

Aan de westzijde wordt niet gekapt, de renovatie van het 

veld valt binnen de contouren van het bestaande veld. 

4

De bewoner van Floraronde 14 geeft aan dat op verzoek gesnoeid wordt. Dit is niet bekend bij de projectgroep. Er wordt nagegaan 

welke afspraken er zijn over het snoeien rondom het 

sportcomplex

Uitzoeken welke afspraken er zijn inzake 

het snoeien rondom het sportcomplex

5

De bewoner van Floraronde 12 geeft aan dat hij veel overlast heeft van de verlichting van het 

sportcomplex van FC Uitgeest. Dit ervaart hij als een groot probleem. Nieuwe begroeiing is 

belangrijk om overlast te voorkomen. Vraagt beschermende factoren aan te brengen in de 

vorm van bomen. Ook geeft de bewoner aan dat hij bij lichtoverlast, vol tegen het plan in 

gaat. 

Er wordt met volle aandacht gekeken naar de mogelijkheden 

om de lichtoverlast zoveel mogelijk te beperken. 

6

De bewoner van Kievitsvenstraat 7 geeft aan dat hij na het snoeien van de bomensingel 

(regulier onderhoud) veel problemen heeft het licht. 

Bij renovatie van het bestaande veld zal rekening worden 

gehouden met overlast om dit zoveel mogelijk te beperken.

7

Een bewoner uit de Kievitsvenstraat stelt voor de parkeerplaatsen die vervallen niet te 

compenseren, sport moet uitnodigen om "per fiets" naar het sportpark te komen is zijn 

standpunt.

Vanuit de bewoners wordt aangegeven dat dit niet wenselijk 

is. Indien de parkeerplaatsen niet worden gecompenseerd zal 

de parkeeroverlast als een olievlek in de wijk uitvloeien

8

De heer Albrecht geeft aan dat aanleiding van zijn melding aan de gemeente inzake het 

snoeiwerk van de afgelopen week, hem min of meer is toegezegd dat er geen parkeren zal 

komen op de "groene punt". Nu staat op tekening daar een optie voor parkeren. Het 

opofferen van groen voor parkeren is geen optie voor de omwonenden.

Het is van belang dat de omwonenden zo weinig mogelijk 

overlast ondervinden. Uitbreiding en compensatie van 

parkeerplaatsen is nodig. Hiervoor zijn opties opgenomen in 

de tekening. Deze dienen nog nader uitgewerkt te worden. 

Mocht het parkeren aangelegd worden in de "groene punt" 

zal deze ingepakt worden in het groen. 

Optie van parkeren onderzoeken. 

9

Vanuit de bewoners komt het verzoek aan de Hockey om het bestaande veld zoveel mogelijk 

te gebruiken als trainingsveld ivm licht en het 2e veld  zo min mogelijk voor te gebruiken. Dit  

om  de overlast voor de bewoners aan de Floraronde te beperken.

De Hockey geeft aan dat het hoofdveld (bestaande) het 

meest gebruik wordt maar dat door de groei van de 

vereniging ook het 2e veld ingezet moet gaan worden voor 

de trainingen. Ook geeft de Hockey aan dat in het 

huurcontract staat dat tot 23:00 uur gebruik gemaakt mag 

worden van de velden. 

10

Bewoner geeft aan dat er in het verleden afspraken zijn gemaakt over de intentsiteit van de 

verlichting. Dat tijdens de trainingen alleen de trainingslampen gebruik zouden worden. Hij 

ervaart dat dit niet altijd het geval is. 

De Hockey geeft aan dat door de druk bij de vereniging veel 

gebruik gemaakt wordt van de wedstrijdverlichting, dit om de 

veiligheid te waarborgen tijdens de trainingen.

Uitzoeken afspraken verlichting
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11

Over de verlichting op het bestaande veld worden de volgende vragen gesteld:

Hoeveel lichtmasten staan er nu rondom het veld;

Ontstaat er door het verplaatsen van de lichtmasten, nu het veld kleiner wordt, minder 

lichthinder?

Bij het aanbrengen van de lichtmasten in 2012 is toegezegd dat er minder hinder zou zijn, 

bewoners ervaren in de praktijk wel overlast van de lichten. 

Op het bestaande veld staan nu 8 lichtmasten, varierend van 

15 en 18 meter hoog. Onderzocht wordt over deze verplaatst 

moeten worden ivm de aanleg van een kleiner veld tov het 

bestaande veld. Waarschijnlijk ontstaat er door het 

verplaatsen van de lichtmasten minder  "strooilicht". 

De insteek is om de lichtoverlast voor de omwonenden 

zoveel mogelijk te beperken

Lichtonderzoek

12

Gevraagd wordt naar de speelperiode van de hockeywedstrijden. Speeltijden zijn als volgt:

In de periode:

augustus - 1/2 december competitiewedstrijden

januari - februari beperktb aantal wedstrijden  ( jeugd)

maart - 1/2 juni 

13

Er wordt een vraag gesteld of er voor de hockeyvelden meer of minder verlichting nodig is 

dan bij de voetbal.

Aangegeven wordt dat de hockey meer verlichting nodig 

heeft dan de voetbal. 

14

Welke geluidwerende maatregelen worden er genomen. Er moet onderzocht worden welke geluidwerende 

maatregelen er genomen moeten worden zodat de hockey 

het veld optimaal kan gebruiken

Geluid onderzoek.

15

Bewoner geeft aan dat hij veel hinder ondervindt van de lichtmasten welke naar de huizen 

toe schijnen. Hij kijkt dan "vol" in de lampen. Is hier een oplossing voor.

Gekijken zal worden of het plaatsen van kappen voldoen is 

om deze overlast te beperken, dit is zeker een aandachtpunt

Lichtonderzoek

16

Bewoner geeft aan dat er veel naar regelgeving wordt gekeken. Liever ziet hij dat er meer 

naar de bewoners wordt geluisterd.

Uiteraard moet er een balans zijn tussen bewoners, sport en 

de daarbij behorende overlast. Gemeente heeft hier de volle 

dacht voor en neemt dit mee in de belangenafweging

17

Bewoner van de Floraronde 15 vraagt hoeveel meter er zit tussen de erfgrens woning en de 

sportpark. Moet de bosschage zoals nu aanwezig verdwijnen. 

Deze vraag is nog niet beantwoord is ook 

afhankelijk van D.O.

18

Is er een variant mogelijk waarbij het veld gedraaid wordt zodat de bewoners minder hinder 

ondervinden.

Er zijn diverse varianten onderzocht, de variant die er nu ligt 

blijkt het minste overlast te hebben voor de omwonenden. 

De overige bewoners geven aan dat deze variant de beste 

oplossing te vinden.

19

Verzoek om een digitale kopie van de tekening te ontvangen. Digitaal wordt er op dit moment geen tekening verstrekt. Dit 

is  een voorlopig ontwerp, welke omgezet moet gaan worden 

naar een definitief ontwerp.

20

Bewoner van de Floraronde 14 geeft aan dat deze situatie de beste oplossing vindt. Hij vraagt 

wel om een afsluiting van het sportcomplex. Tevens vraagt hij of het mogelijk is dat de 

bewoners van de Floraronde het terrein tot aan het hockeyveld kunnen kopen zodat elke 

bewoner de inrichting kan doen zoals hij dat zelf wil (wel / geen bomen oid).

Hij zegt dat de bosschage en het bestaande hek van 2 m1 voldoende afscheiding is. Wel 

vraagt hij of het hekwerk onderhouden kan worden. Zit op dit moment en gat in.

Aankoop van de grond zal bekeken moeten worden of daar 

een mogelijk voor is. Het hekwerk komt in onderhoud en 

beheer bij de stichting. Nagevraag zal worden of het hekwerk 

gemaakt kan worden.

Onderzoek verkoopmogelijkheid grond.

Reparatie hekwerk.

21

Wordt er gebruik gemaakt van een geluidsinstallatie. Het aanbrengen van een geluidinstallatie zit niet in het 

project.

22

Bewoners vragen of er afspraken gemaakt kunnen worden tussen de verenigingen en 

bewoners inzake het gebruik van het veld en het geluid. Tevens vragen zij aan de 

verenigingen ook te luisteren naar elkaar wanneer vanuit de omgeving klachten komen. 

Vereniging heeft aangegeven hiervoor open te staan en dat 

zij benaderbaar zijn als er klachten zijn. 
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23

Is er aandacht voor andere geluidswerende maatregelen, bewoner denkt hierbij  bijvoorbeeld 

het aanbrengen van een geluidswal.

Uit het geluidonderzoek moet blijken welke maatregelen er 

genomen dienen te worden. Zeker is er aandacht voor  

maatregelen om (bijvoorbeeld) de slagplanken in 

geluidbeperkt materiaal aan te brengen.

Geluidsonderzoek

24

Bewoner van de Kievitsvenstraat vraagt of zij "bang moet zijn" dat er een doorgang komt 

tussen de  parkeerplaats aan de Niesvenstraat wen de Kievitsvenstraat.

In het project is het doortrekken van een toegangsweg naar 

de Kievitsvenstraat niet aan de orde. Gekeken kan worden 

om de bosschage tussen parkeerplaats en Kievitsvenstraat 

door te trekken. 

Kijken naar de mogelijkheid om 

bosschage door te trekken tussen 

Kievitsvenstraat en parkeerplaats. 

25

Verzoek om de inzage termijn niet in de vakantieperiode te laten vallen. Op dit moment is de ruimtelijke planning nog niet concreet, 

op het moment dat het definitief ontwerp gereed is kan de 

procedure gestart worden. er is geen wettelijke verplichting 

maar er zal zoveel mogelijk rekening mee worden gehouden 

met het verzoek. In ieder geval komen de stukken digitaal ter 

inzage zodat deze eenvoudig te raadplegen zijn. 

Voor dat het definitief ontwerp in procedure gaat zal er nog 

een bewonersinformatieavond worden gehouden. 

bewonersinformatieavond plannen 

voordat aanvraag in procedure gaat. 

26

Is er gekeken naar de mogelijkheid om het 2e veld te verplaatsen naar één van de 

kunstgrasvelden op het FC Uitgeest terrein.

Dit is inderdaad onderzocht. FC Uitgeest heeft met cijfers 

aangetoond dat zijn een capaciteit nodig hebben van meer 

dan vier velden. Hiermee was deze variant van de baan.

27

Heeft de hockey een regionale functie. Wanneer dit het geval is uit hoeveel procent bestaat 

het ledenaantal uit "niet Uitgeesters". Vraag is moeten de Uitgeester hiervan de dupe zijn.

Hockey geeft aan dat zij een regionale functie hebben. De 

raad is akkoord  gegaan met de renovatie van het bestaande 

veld  en aanleg van het 2e veld. 


